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Z á p i s n i c a  
zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. V – Veľká Lehôtka 

zo dňa 05.10.2023 

 
Začiatok zasadnutia: 17:00 
Ukončenie zasadnutia: 19:00 
 
Prítomní členovia: Ján Mäsiar, Roman Hianik, Ing. Branislav Bullo 
 
Počet zúčastnených občanov: 15 občanov 
 
Program rokovania: 

1. Privítanie občanov poslancom 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Schválenie čerpania finančných prostriedkov VVO 
4. Zhodnotenie podnetov z predošlého stretnutia  
5. Informovanie občanov o plánovaných akciách 
6. Diskusia o podnetoch od občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej Lehôtky 
7. Záver stretnutia 

 
K bodu 1) 

Rokovanie VVO č. V otvoril predseda Ján Mäsiar. 
 
K bodu 2) 

 Žiadosť farského úradu Prievidza Veľká Lehôtka o odkúpenie plochy od mesta 
Prievidza, pred farou pre účely parkoviska. 
VVO č.5 súhlasí s odkúpením. 
Za: 3   Proti: 0  Zdržali sa: 0 
 

K bodu 3) 
Schválenie finančných prostriedkov z operatívnej potreby VVO č.5: 

 Posedenie ,,Október, mesiac úcty k starším,, 14.10.2023. Na darčeky pre 
seniorov ...100 € 
Za: 3   Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 ,,Šarkanšou,, prípadne iná akcia pre deti v októbri 2023. Na občerstvenie pre 
deti, sladkosti a ceny ...80 € 
Za: 3   Proti: 0  Zdržali sa: 0 
 
 

K bodu 4) 

 Premnoženie rastliny ,,Pohánkovca,, je možné riešiť len na pozemkoch mesta. 
Postrekom, alebo pravidelným kosením. Bude sa riešiť ďalej. 

 Pri cintoríne je tabuľka na zvýšenie povedomia občanov o využívaní zberného 
dvora. Kontajner na cintoríne je len na cintorínsky odpad. Do schránok 
občanov boli distribuované informačné letáčiky ako nakladať s odpadmi. VVO 
plánuje pre občanov, ktorí sa aktívne zapoja do zberu nebezpečného odpadu 
malú súťaž o vecné ceny. 

 
 
K bodu 5) 

Poslanec informoval občanov o plánovaných akciách: 
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1. Aktuálne sa opravujú cesty v správe TSK 
2. V októbri sa budú opravovať cesty v správe mesta. Roľnícka ulica – 

odtrhnutá krajnica, J.L. Bellu – výtlky. 
3. Na hlavnej ceste od križovatky na Malú Lehôtku až po začiatok Veľkej 

Lehôtky padajú z lesa stromy na cestu. Hora je súkromná, ale je 
v správe štátnych lesov a tak žiadame mesto aby vyzvalo Lesy SR na 
riešenie nepriaznivej situácie s rizikom pádu stromov na vozovku. 

4. Na cintoríne je aktuálne povolený výrub len jedného stromu, ktorý 
zasahuje do plota. VVO č.5 bude žiadať opakovane o výrub ďalších 
stromov z dôvodu rizika poškodenia pomníkov na hrobových miestach. 

5. Ukončenie ,,Roku výročí, ,cez akciu: ,,Deň červených makov,,  
105. výročie ukončenia 1.sv. vojny. 11.11.2023 

6. Situácia s výpadkami energie je zlepšená od KT 39 / 2023. Stav 
výpadkov je v sledovaní. 

7. Poslanec informoval občanov o možnosti požiadať si o hnedú nádobu 
na bioodpad. 
 

 
K bodu 6) 

1. Kristína P. žiada o vyznačenie parkovacích miest na chodníku, na ulici 
Viničná. 

2. Milena Z. žiada o pokračovanie čistenia obce od krovia a náletových krovín. 
VVO č.5 bude situáciu riešiť a pokúsi sa zabezpečiť vyčistenie týchto plôch. 

3. Žiadosť Mileny Z. o opravu cesty od hornej zastávky po Vrchársku ulicu. 
4. Umelá tráva na ihrisku je poškodená zlou inštaláciou. Žiadame  mesto 

o reklamovanie inštalácie tejto umelej trávnatej plochy.  
 
K bodu 7) 

Ján Mäsiar, predseda VVO č. V – Veľká Lehôtka, poďakoval všetkým 
prítomným a ukončil stretnutie. 
 

V Prievidzi dňa 05.10.2023 
 

Ján Mäsiar 
predseda VVO č. V 

Zapísal: Ing. Branislav Bullo 


